1. Applicable law

The law of the Republic of XXXX applies to the following contract with inclusion of the terms and conditions of the contract, its formation, its effectiveness, interpretation and implementation as well as all other legal relationships between the parties, as far as there is no other agreement in an individual case.

1.适用法律

只要无其他个别情况下协议，XXXX共和国的法律适用于以下合同，同时也适用于合同的各条款，合同的订立、合同的效力、合同的解释、合同的实施及合同双方的所有其他法律关系。

2. Definition of concepts

The following concepts are used in the terms and conditions of the contract:

-
VW
AG:
XX

-
VW–group of companies: Affiliated companies and companies within the country and abroad with which VW AG is connected by at least 50% participation according to §§ 15 ff of the German Stock Corporation Law 

-
VW:
VW
AG
and
/or
VW- group of companies

2.概念定义

下列合同条款中所指的概念定义如下

-  VW
AG:
德国大众集团

-  VW ---大众汽车公司，是国内外大众集团与之相联的联营公司及公司，依据德国股份公司法第15条下规定，大众集团至少参与了其50%的经营。

- VW  德国大众集团及大众汽车公司或者大众汽车股份公司

3. Validity of the terms and conditions 

Of the contract

3.合同条款的有效性

3.1

The following further terms and conditions of the contract are included in the contract along with the General Conditions of Purchase and the Provisions for Operating Resources depending on the kind of contract and the agreement between the parties:

3.1下列其他条款,包括一般采购条款及取决于合同类型和双方协议的管理资源的规定也包括在本合同内

3.1.1 Purchase order contract

General Conditions of Purchase VW AG/ Area Purchase general for the purchase of goods 

3.1.1  收购订单合同

收购大众汽车股份公司的一般条款及通常是购买商品做出的区域性收购，

3.1.2 Contract for work / Plant engineering and construction

General terms and conditions VW AG/ Area Purchase for plant engineering and construction services as well as special conditions of purchase. 

3.1.2 工作合同/设备安装工程及施工

购买大众汽车股份公司的一般条款及为设备安装和施工服务做出区域性购买及特殊购买条款

3.1.3   Contract for work, contract of employment, non-gratuitous contract for services and similar contracts

Special conditions of purchase

3.1.3工作合同，雇佣合同，有偿服务及类似合同。

特殊收购条件

3.1.4 Blanket Purchase Order

General Condition of Purchase VW AG / Area Purchase general for blanket purchase order and special conditions of purchase for blanket purchase order. 

3.1.4一揽子采购订单

收购德国大众的一般条款及一般是为一揽子采购订单做出的区域性购买及购买一揽子采购订单的条款

3.2

The inclusion of further elements of the contract as well as determining its ranking   is reserved for the respective contract conditions specific for the kind of contract.

3.2本合同列入的合同条件及对其排名的确定保留在具体的合同各自的条款中。

3.3

Unless otherwise agreed on, the elements of the contract will be the valid current version of the conditions of the contract inclusive of the provisions for operating resources at the conclusion of the contract. If the terms and conditions of the contract inclusive of the provisions for operating resources are not attached to the tender or at the time of the award of the contract, they can be procured from:

www.XX groupsupply.com

3.3 除非另有协议，本合同内条件，包括合同终了时的管理资源的条款是现行版的有效的合同条款。如果本合同条款及管理资源的条款未附在投标文件或是合同规定的时间，买家可以从下列地址购买

www.XX groupsupply.com

3.4

All the above mentioned terms and conditions of the contract apply only for contracts concluded between a company according to § 310 Para 1 BGB and VW and other privity of contracts between VW and these companies and these companies. They apply also to contracts and privity of contracts in /for which VW acts with power of attorney for a third party against a company. 

3.4，上述所有合同条款仅适用于某公司和大众集团公司根据德国民法典310页第一段规定缔结的合同及大众集团和这些公司形成的其他合同当事人原则及这些公司间的合同当事人原则。上述所有合同条款也适用于大众集团授权第三方诉讼某公司的合同及当事人原则

3.5

If the General Conditions of Purchase and the Provisions of Operating Resources as well as the further conditions of contract depending on the kind of contract are included in a contract concluded with one of the above-named companies, then they apply also for further contracts of the same nature, which will be concluded in future with one of the mentioned companies.

3.5如果一般购买条款、管理资源条款及其它条款（取决于合同类型）包括在与上述提到的公司之一缔结的合同里，那么这些条款也适用于同类性质的、将来由上述公司缔结的合同。
